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Spørgsmål nr. S 1207 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren 

Dato: 2. september 2024 

Stillet af: Søren Egge Rasmussen (EL)  

Mener ministeren, at det er rimeligt, at Ankestyrelsen i en sag om 

habitatvurdering ved Tange Sø, som har verseret siden 2014 med Viborg 

Kommune som myndighed, hvor borgmester Ulrik Wilbek (øverste 

myndighed i kommunen) har udtalt i byrådssalen i december 2023 "Jeg 

påstår ikke, at det her er lovligt - det ved jeg godt, at det ikke er" , stiller 

borgeren, der har indbragt sagen for Ankestyrelsen, i udsigt, at 

sagsbehandlingen om ulovlighederne foreløbigt ser ud til at tage 14 måneder, 

og vil ministeren gøre noget for at fremme sagsbehandlingen i 

Ankestyrelsen?  

(Spm. nr. S 1207). 

Begrundelse 

Der henvises til artiklen ”Viborg-borgmester afviser at sætte gang i 

undersøgelse af kraftværks konsekvenser for naturen: "Jeg påstår ikke, at 

det her er lovligt. Det ved jeg godt, at det ikke er"” bragt på altinget.dk den 

23. december 2023. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk 

og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Offentligt

Indenrigsudvalget 2023-24
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